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Radna Rady Miejskiej w Parczewie
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Szanowny Pan Pawel Kedracki

Burmistrz Parczewa

z wyrazami szacunku
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INTERPELACJA

dot. moiliwosci zalatwiania spraw urzqdowych przez paczkomat

Pogarszajaca siq s6uacja pandemiczna spowodowana rozprzestrzenianiem sie Sars-CoV-2

wymusza poszukiwanie nowych rozwiqzari komunikacyjnych miqdzy urzedem a mieszkafcami.

Korzystanie z nowoczesnych rozwiqzaf i rozwijanie e-administracji w Unqdzie Gminy Parczew nie jest

nicrym nowym, ale wymaga ciqglego doskonalenia.

Bezpieczny i komfortowy spos6b zalatwiania spraw ueQdowych umoiliwia paczkomat. lnPost

proponuje nowq uslugQ UrzQd 24, dziQki kt6rej zalatwianie spraw urzqdowych moie przebiega6 szybko

i bez bezpo$redniego kontaktu z urzqdnikiem. Jak informuje uslugodawca, mieszkarlcy otrzymujE do

dyspozycji intuicyjna strone nadawcze z prostym formularzem do wypelnienia oraz moiliwosciq

oplacenia przesylki online iwydrukowania etykiety. Procedura opisana jest na oficjalnej stronie ln Post.

Takie rozwiQzanie stosowane jest z powodzeniem w innych miastach jako innowacyjna forma

kontaktu, z kt6rej warto skorzystad takie w Parczewie.
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